
PROTOKÓŁ  Nr  XXIII /  2012 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

w dniu 28 grudnia 2012 roku 
 

      Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXII sesji odbytej w dniu 28.11.12 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 6 w miejscowym planie zagospodarowania prze-

strzennego części sołectwa Miedziana Góra na terenie gminy Miedz. Góra. 
8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej w sprawie opłaty targowej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 

2012 – 2020. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra 

na lata 2013 – 2021. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2013 rok.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w msc. Tumlin-Węgle gm. Zagnańsk. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodaro-

wanie odpadami komunalnymi. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami ko-

munalnymi. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospo-

darowanie odpadami komunalnymi. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbie-

rania odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżnia-
nia zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 
przed bezdomnymi zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę nieruchomości 
położonych w obrębie Miedziana Góra dz. Nr 62/33 i 62/14. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Miedz. Góra na stałe obwody głosowania, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywa-
nia Problemów Alkoholowych na rok 2013. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkoma-
nii na rok 2013 w Gminie Miedziana Góra. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. drogi dojazdowej w Tumli-
nie-Podgrodziu. 

26. Sprawy różne. 
27. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
28. Zapytania i wolne wnioski. 
29. Zakończenie sesji. 
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Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3 do protokołu/. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15. 
 
Ad. 1.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert otworzył XXIII sesję Rady Gminy, powi-
tał wszystkich przybyłych na sesję – radnych, sołtysów, Wójta, Kierowników referatów Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych, radnego powiatu Ireneusza Żaka, redaktora gazety gminnej. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert na podstawie listy obecności stwierdził, 
że na sesji jest obecnych 12 radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Radny Orzelski Radosław spóźni się, natomiast radni – Sukiennik Halina i Stefański 
Czesław usprawiedliwili swoją nieobecność. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą, 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad będzie radny Karczewski Marcin, który wyraził zgodę. 
Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosami „za” wybrano sekretarza obrad radnego Karczewskiego Marcina. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 
obrad? 
Radny Wałek Jarosław wnioskuje, żeby do porządku obrad wprowadzić punkt 10 o treści – 
„Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2012 – 
2020” natomiast punkty od 10 do 28 przesunąć o 1 tj. na punkty 11 do 29. Radni otrzymali mate-
riały, temat omówiono na posiedzeniach Komisji, a nie ma tego punktu w porządku dzisiejszej 
sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie przyjęcie porząd-
ku obrad wraz z ww. wnioskiem. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1 protokołu. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się, jak również był na stronie BIP. Spytał, czy 
Radni mają uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? W związku z brakiem uwag poddał pod gło-
sowanie przyjęcie protokołu nr XXII sesji odbytej w dniu 28 listopada 2012 r. 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W wyniku pytań rozszerzył sprawy zawarte w sprawozda-
niu oraz udzielił odpowiedzi na pytania. 
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Ad. 7.  
Urbanista Kozieł Rafał powiedział m.in. zmiana nr 6 w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Miedziana Góra obejmuje większość obszaru sołectwa, wprowadza się 
korekty w przebiegu dróg wewnętrznych i gminnych. Szerzej omówił proponowane zmiany i 
wskazał je na mapie. Plan był wyłożony do publicznego wglądu, w związku z tym, że nie było 
uwag można go przedłożyć Radzie Gminy do uchwalenia. Ustalenia zmiany planu nie naruszają 
polityki przestrzennej określonej w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania prze-
strzennego gminy Miedziana Góra wraz ze zmianami. Zaznaczył, że w zasadzie jest to nowy 
dokument opracowany w nowym procesie prawnym, obecnie obowiązującym. Udzielił odpo-
wiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany Nr 6 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Miedziana 
Góra na terenie gminy Miedziana Góra wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 165 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 8.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wałek Stanisław odczytał „sprawozdanie Komisji Re-
wizyjnej z kontroli dot. poboru opłaty targowej” (ksero sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu). W sprawozdaniu są wnioski Komisji, więc zwrócił się do Rady Gminy o zajęcie sta-
nowiska. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław stwierdził, że w nowym roku należy za-
stanowić się nad sprawą opłaty targowej i należy coś z tym zrobić, nie tylko z giełdami prywat-
nymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński uważa, że wnioski zawarte w sprawozda-
niu są zasadne i w związku z tym poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem wniosków 
Komisji Rewizyjnej zawartych w odczytanym sprawozdaniu? 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wnioski Komisji Rewizyjnej. 
 
Ad. 9. 
Skarbnik Gminy Szymon Sikora szczegółowo omówił proponowane zmiany w projekcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok zgodnie z załącznikiem nr 7 do proto-
kołu. Następnie udzielił wyczerpujących odpowiedzi na pytania. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna prze-
kazała, że w dniu 19.12.12 r. odbyło się posiedzenie Komisji na którym pozytywnie zaopiniowa-
no zmiany przedstawione w projektach uchwał. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2012 rok wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 166 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr  8 do protokołu. 
 
Ad. 10.   
Skarbnik Gminy Szymon Sikora powiedział, że ww. zmiany w budżecie gminy na 2012 r. po-
wodują zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2012 – 2020. Udzielił odpo-
wiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2012 – 2020 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 10 głosów „za”, 0 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 167 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 11. 
Skarbnik Gminy Szymon Sikora omówił dochody i wydatki bieżące budżetu gminy na lata 
2013 – 2021, dochody majątkowe, wynik budżetu gminy, sposób sfinansowania deficytu oraz 
przychody i rozchody budżetu gminy, a także ustalony wykaz wieloletnich przedsięwzięć Gmi-
ny. Poinformował, że w związku z negatywną opinią RIO w Kielcach jak również wnioskami 
Komisji Wójt wprowadził autopoprawki. Następnie zapoznał czego dotyczą i udzielił odpowie-
dzi na pytania. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna prze-
kazała, że w dniu 19.12.12 r. odbyło się posiedzenie Komisji na którym nie wniesiono zastrzeżeń 
do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013–2020. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2013 - 2021 wraz z załączni-
kami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 168 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 12. 
Skarbnik Gminy Szymon Sikora powiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Kielcach 
zaopiniowała negatywnie przedłożony przez Wójta Gminy projekt budżetu gminy na 2013 r. z 
powodu naruszenia art. 169 ustawy o finansach publicznych – spłaty rat kredytów i pożyczek w 
roku 2013 w stosunku do dochodów ogółem stanowią 15,86 % planowanych dochodów budżetu. 
W związku z tym Wójt dokonał autopoprawki, żeby nie przekroczyć wskaźnika zadłużenia. 
Uwzględniono również wnioski Komisji. Proponowane zmiany zgodnie z zał. nr 11 do protokołu 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek powiedział m.in. RIO określiło jeden ze 
sposobów to cięcie kosztów. Zauważył, że są cięcia w inwestycjach i wyzerowanie wydatków. 
Należy przyłożyć się do cięć w innych działach i to już w miesiącu styczniu 2013 r. Nie przyło-
żono się do przejścia na VAT, a 2013 r. to już jest za późno. Jest jeszcze jeden podatek stosowa-
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ny w gminach tj. podatek od deszczu, ustawa jest od dawna i w innych gminach już wprowadzo-
no taki podatek. Należy zastanowić się nad tym tematem. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. wszystkie koszty w budżecie to cięcia o 15 % w 
dół. Rozmawiano o VAT – nasza Gmina musiałaby zaciągnąć kredyt, żeby zwrócić dla Marszał-
ka. Poinformował o rozmowach z Marszałkiem w tej sprawie. Jest jeszcze drugie zagrożenie to 
indywidualna ocena Urzędu Skarbowego, który mógłby zwrot dla Gminy rozłożyć na kilka lat i 
otrzymywalibyśmy zwrot w rocznych ratach. Wystąpi do Urzędu Skarbowego o indywidualną 
decyzję, co możemy zrobić i czy będą warunki na odzyskanie VAT-u w kolejnych latach. Nie 
podnoszono innych podatków, a wprowadzać jeszcze podatek od deszczu (niewiele jest w Gmi-
nie kanalizacji deszczowej). Wprowadziłoby to duże zamieszanie i niezadowolenie mieszkań-
ców. Przygotowany budżet jest realny do wykonania. Prawdą jest, że nie ma inwestycji, bo nie 
mamy środków. Zaplanowano tylko rozbudowę oczyszczalni ścieków w Kostomłotach Drugich. 
Sołtys Banaś Stanisław spytał, czy skromność budżetu gminy ma wpływ na likwidację filii bi-
blioteki w Bobrzy, bo chodzą takie słuchy. Pieniędzy w budżecie gminy jest mało i należy zwró-
cić uwagę na ściągalność podatków. Dużo osób zamieszkuje na terenie Gminy, a podatki prze-
kazywane są do innych urzędów, czyli zgodnie z miejscem zameldowania. Teraz przy podatku 
śmieciowym nadarza się możliwość wyłapania takich sytuacji. Czy Gmina dołożyła starań, żeby 
ściągalność z giełdy była wyższa? Musimy znaleźć instrument prawny, żeby wyegzekwować 
ściągalność opłaty targowej. Kolejna sprawa to płacenie odszkodowań za grunty zajęte pod bu-
dowę drogi i chodnika – Kostomłoty Pierwsze Maciejówka. Ciekawe, ile płacimy za te błędy 
popełnione przez innych? Teraz i w innych miejscowościach będą chcieli zapłaty za grunty pod 
chodnik.  
Wójt Gminy Maciej Lubecki  odszkodowania na Maciejówce to kwota ok. 1 mln zł. i nie wyni-
ka to z żadnego błędu tylko była to inwestycja celu publicznego i w związku z tym należy zapła-
cić za grunty zajęte pod drogę i chodnik. Część mieszkańców miało oddać za darmo, a skoro 
nadarzyła się okazja to chcą pieniędzy. Na terenie Gminy były przeprowadzane kontrole z Urzę-
du co do zamieszkiwania i regulacji spraw z tym związanych. Były również kontrole na giełdzie 
w sprawie opłaty targowej. Efekty są niewielkie, bo Gmina nie ma straży gminnej i nie ma też 
możliwości wyegzekwowania od mieszkańców np. obowiązku meldunkowego. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński wyraził zdziwienie skąd wzięła się spra-
wa likwidacji filii biblioteki w Bobrzy, bo nie słyszał o takiej sprawie, nie było mowy na Komi-
sjach. Co do giełdy, to Rada Gminy od dłuższego czasu przygląda się temu tematowi. Musimy 
szukać oszczędności, aby mieć możliwość korzystania ze środków zewnętrznych na prowadze-
nie inwestycji. Należy znaleźć kompromis między oszczędnościami i dalszymi inwestycjami.  
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Raczyńska Grażyna poin-
formowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 19.12.br. była dyskusja i Komisja zaopiniowała 
pozytywnie projekt budżetu gminy na 2013 rok. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2013 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 169 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  podziękował za wyrozumiałość i uchwalenie budżetu gminy na 
2013 rok. 
 
 
 
Ad. 13. 
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Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, projekt uchwały w sprawie 
nazwy ulicy był omawiany na posiedzeniach Komisji. Spytał, czy są pytania. W związku z bra-
kiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie na-
dania nazwy ulicy w miejscowości Tumlin-Węgle gm. Zagnańsk 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 170 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikiem graficznym, 
która stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
 
Ad. 14. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że temat śmieci jest znany wszystkim, bo od dłuższe-
go czasu przy każdej okazji mówi się na ten temat. Było spotkanie radnych i sołtysów w dniu 20 
grudnia 2012 r. na którym omawiano te sprawy. Możemy mieć wiele wątpliwości, ale jest usta-
wa i Urząd musi działać zgodnie z tą ustawą. Wpłynęło pismo od Rady Sołeckiej Kostomłoty 
Pierwsze, protestują przeciw takiemu sposobowi naliczania opłaty za wywóz śmieci. 
Sołtys Banaś Stanisław stwierdził, że proponowany sposób naliczania opłaty za wywóz śmieci 
jest złym sposobem i niemożliwym do wykonania. Śmieci powinny być ważone, a nie jesteśmy 
w stanie tego zrobić. Kto będzie prowadził sprawy segregacji odpadów? Kto ma stwierdzać, że 
odpady są segregowane? Firmy nie mają na swoich sprzętach wag, żeby ważyć odbierane odpa-
dy. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że zastanawiano się nad problemem ważenia śmieci i 
jest to możliwe do wykonania, bo są takie firmy, które mogą to robić. Uważa, że na początku nie 
powinno się ważyć śmieci. 
 
Na sesję przybył radny Orzelski Radosław. 
 
Sołtys Reczyński Jan – jeżeli płacimy z góry to skąd będzie wiadomo, czy odpady są segrego-
wane? 
Kier. ref. Irena Danieluk  zapoznała z treścią pisma Rady Sołeckiej Kostomłoty Pierwsze. Od 
początku ustawodawca nie przewidział ważenia odpadów. Podał trzy metody naliczania, do-
puszczalny jest jeszcze inny sposób, czyli opłata stała od gospodarstwa. Powiedziała, że znalazła 
jeszcze inną propozycję naliczania opłat, ale będzie to łamanie zasad. Można zrobić symulację i 
uchwalić na 1 mieszkańca i można liczyć do 4 osób w 100 % od osoby, za 5 i 6 osobę naliczać 
50 % uchwalonej stawki natomiast od 7 i kolejnych osób nie naliczać już opłaty. Szerzej omówi-
ła tą zasadę. Najlepszy sposób naliczania to od 1 mieszkańca, bo najlepszy do obrony przed SKO 
w przypadku odwoływania się mieszkańców po otrzymaniu decyzji. Zwróciła się do radnych i 
sołtysów o agitację wywieszania tablic z numerami porządkowymi nieruchomości. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że było spotkanie w tej spra-
wie. Ustawa jest niedokładnie sprecyzowana, co rodzi nasze wątpliwości. Najbardziej boimy się 
drastycznego wzrostu cen za odbiór odpadów. Należy zakończyć dyskusję i przejść do głoso-
wań, bo jest kilka projektów uchwał w sprawie odpadów komunalnych. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie do-
konania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 0 głosów „za”, 13 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
             
Ad. 15. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
             Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
13 radnych – 0 głosów „za”, 13 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 16. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie wzo-
ru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 0 głosów „za”, 13 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie wraz z załącznikiem, projekt stanowi załącznik nr 16 
do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Orzelski Radosław. 
 
Ad. 17. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 0 głosów „za”, 12 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do proto-
kołu. 
 
Ad. 18. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że w projekcie uchwały w sprawie określenia gór-
nych stawek opłat za usługi w zakresie obierania odpadów komunalnych z nieruchomości nie-
zamieszkałych w § 1 ust. 1 wpisać kwotę 20 zł brutto za segregowane, a w ust. 2 kwotę 30 zł 
brutto za zmieszane. 
 
Na salę obrad wrócił radny Orzelski Radosław. 
 
Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, że właściciele nieruchomości niezamieszkałych ma-
ją obowiązek zawrzeć umowę z przedsiębiorcą odbierającym odpady komunalne, ale nie będą 
płacić podatku śmieciowego. Uregulowania zawarte w projekcie uchwały nie dotyczą nierucho-
mości zamieszkałych, bo umowy zawiera Gmina. Należy uczulić mieszkańców, żeby w pierw-
szym półroczu 2013 r. rozwiązali dotychczas zawarte umowy z przedsiębiorstwem, bo w prze-
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ciwnym wypadku od 01.07.13 r. będą płacić dla przedsiębiorcy i podatek śmieciowy dla Gminy. 
Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie  
określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych z nieru-
chomości niezamieszkałych. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 0 głosów „za”, 12 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
                    
Ad. 19. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwole-
nia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transpor-
tu nieczystości ciekłych. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 171 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu. 
 
Ad. 20. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie okre-
ślenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz w zakresie 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzę-
cych i ich części. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 172 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
Ad. 21. 
Kier. ref. Irena Danieluk  powiedziała, że projekt uchwały o wyrażeniu zgody na nabycie nie-
ruchomości w obrębie Miedziana Góra dotyczy przejęcia działek pod drogę publiczną gminną, 
jedna działka w drodze darowizny natomiast drugą Gmina zakupi. Lokalizacja działek na skrzy-
żowaniu z drogą krajową nr 74, nabycie działek przez Gminę jest konieczne. Wyjaśniła różnicę 
pomiędzy drogą publiczną i wewnętrzną. Nabycie działek pod drogi wewnętrzne nie jest celem 
publicznym. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek stwierdził, że w innych sytuacjach nie 
przejmuje się gruntów pod drogi, bo nie określono zasad, a tu nie ma zasad i przejmuje się. Dla-
czego tak jest? 
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Wójt Gminy Maciej Lubecki  w związku z tym, że jest to droga publiczna i jest możliwość ku-
pienia dużo taniej, jest to sytuacja korzystna dla Gminy, w przypadku odszkodowania zapłacimy 
dużo drożej. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że należy ustalić przejrzyste 
zasady przejmowania gruntów pod drogi, żeby w przyszłości nie było wątpliwości.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie przez gminę nieruchomości położonych w obrębie Miedziana Góra 
dz. Nr 62/33 i 62/14. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 173 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu. 
 
Salę obrad opuściła radna Raczyńska Grażyna. 
 
Ad. 22. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jaroslaw odczytał projekt uchwały w sprawie po-
działu gminy Miedziana Góra na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 174 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Na salę obrad wróciła radna Raczyńska Grażyna. 
 
Ad. 23. 
Kier. GOPS Grażyna Maniak powiedziała, że zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi do zadań własnych gminy należy prowadzenie działań związa-
nych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych. Realizacja tych zadań prowa-
dzona jest w oparciu o Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-
wych, który corocznie uchwala Rada Gminy. Opracowany Program na 2013 r. jest kontynuacją 
działań rozpoczętych w minionych latach. Został opracowany zgodnie z obligatoryjnymi zada-
niami oraz potrzebami występującymi na terenie naszej Gminy. Zwróciła się do Rady Gminy o 
wyrażenie zgody na wniesienie zmian w tabeli dot. podziału środków na realizację zadań i tak w 
lp. nr 4  kwotę 93.000 zł zmienić na kwotę 120.000 zł, co ma wpływ na kwotę ogółem tzn. 
166.000 zł zmienić na kwotę 193.000 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie przy-
jęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013 
wraz załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 175 / 12 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Ad. 24. 
Kier. GOPS Grażyna Maniak powiedziała m.in. zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu narko-
manii Rada Gminy ma obowiązek uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkoma-
nii. Przedłożony Program na 2013 rok opracowany został w granicach ram ustawowych, ma na 
celu podejmowanie działań zapobiegawczych na terenie Gminy i jest kontynuacją działań podję-
tych w latach wcześniejszych. W skrócie omówiła cele, zadania i planowane wydatki na realiza-
cję programu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013 w Gminie Miedziana 
Góra wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 176 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu. 
  
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński wyjaśnił, że na poprzedniej sesji Rada 
Gminy w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o powołaniu Komisji doraźnej, której zada-
niem będzie wyjaśnienie sprawy własności działki przeznaczonej pod drogę w Tumlinie-
Podgrodziu. W związku z tym jest projekt uchwały o powołaniu składu osobowego tej komisji. 
Na sesję przybyli przedstawiciele mieszkańców, których sprawa dotyczy. 
Pan Olejnik Marcin  w imieniu mieszkańców zwrócił się do Rady Gminy o doraźną pomoc w 
wyjaśnieniu sprawy własności działki nr 100/11, przy drodze spornej z Panem Knapczykiem. 
Radny Syska Jacek spytał, czy Komisja ma uprawnienia do ustalenia właściciela drogi? 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński – ta komisja byłaby pierwszym krokiem 
określenia zasad przejmowania gruntów pod drogi, jak to będzie wyglądało i jakie będą zasady. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wałek Stanisław powiedział, że Komisja Rewizyjna nie 
zajmowała się tym tematem i w związku z tym nie ustosunkowała się do sprawy. Uważa, że nie 
jest zasadnym powoływanie komisji doraźnej, bo zasady powinny być jednakowe dla wszyst-
kich. Spytał, czy jak w podobnej sprawie wpłynie pismo od innych mieszkańców to też będzie 
powoływana komisja? Stawia wniosek – o odrzucenie projektu uchwały w sprawie powołania 
komisji doraźnej, a tą sprawą zajmie się Komisja Inwestycji i Rozwoju Gminy, bo do tej komisji 
należą takie sprawy. Następnie stwierdził, że Rada Gminy powołała komisje stałe i mają one 
określone zasady działania. Dlatego też na poprzedniej sesji powinno być skierowanie tej sprawy 
do odpowiedniej komisji, a nie powoływanie komisji doraźnej. 
Radny Korczyński Marian  poparł wypowiedź radnego Wałka Stanisława stwierdzając, żeby 
sprawę skierować do Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław uważa, że jest to szczególny przypadek i 
może się stać coś i bez winy tych ludzi zamieszkałych przy tej drodze. Komisja może pomóc 
Wójtowi Gminy, pracownikom Urzędu Gminy i tym osobom w jakiś sposób, spróbuje przyspie-
szyć załatwienie tej sprawy. Jest zdania, że należy powołać komisję doraźną. 
 
                                       Wywiązała się dyskusja podczas której zdania radnych były różne. 
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Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że dyskusja nie prowadzi do 
rozwiązania tej sytuacji. W związku z tym, żeby zakończyć temat poddał pod głosowanie wnio-
sek radnego Stanisława Wałka a mianowicie – kto jest za odrzuceniem projektu uchwały w 
sprawie powołania doraźnej Komisji ds. drogi dojazdowej w Tumlinie-Podgrodziu? 
                        Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 4 głosy „za”, 6 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku ww. głosowania 
Rada Gminy nie przyjęła wniosku o odrzucenie projektu uchwały w sprawie jak wyżej. W 
związku z powyższym poprosił o zgłaszanie kandydatur do składu osobowego komisji doraźnej. 
 
Radni zgłosili następujące osoby: 
 

1. Wałek Stanisław  - nie wyraził zgody 
2. Orzelski Radosław  - wyraził zgodę 
3. Wałek Jarosław  - wyraził zgodę 
4. Korczyński Marian – nie wyraził zgody 
5. Syska Jacek  - nie wyraził zgody 
6. Sobczyk Bogusław  - nie wyraził zgody 
7. Fornalski Edward  - wyraził zgodę 
8. Karczewski Marcin  - wyraził zgodę. 

 
Radny Orzelski Radosław zaapelował do radnych Miedzianej Góry i Kostomłotów o wdroże-
nie się w pracę tej komisji. 
Radny Karczewski Marcin wyraził swoje niezadowolenie w sprawie powoływania składu oso-
bowego tej komisji, a mianowicie z faktu nie wyrażania zgody na wejście w skład komisji. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jaroslaw odczytał projekt uchwały w sprawie po-
wołania doraźnej Komisji ds. drogi dojazdowej w Tumlinie-Podgrodziu. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXIII / 177 / 12 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu. 
 
Ad. 26. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poinformował radnych, że wpłynęły ży-
czenia świąteczne od  różnych instytucji, posłów i innych osób. 
 
Ad. 27. 
Radny Korczyński Marian  zapoznał z treścią interpelacji dot. uwag do wyłożonego miejsco-
wego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II, która 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Interpelację pisemną przekazał Przewodniczącemu Rady 
Gminy. 
 
Ad. 28.  
Sołtys Banaś Stanisław – skoro Gmina będzie naliczała podatek śmieciowy od 01.07.2013 r. to 
może mieszkańcy danej miejscowości mogą zbiorowo wypowiadać umowy dla obecnego od-
biorcy odpadów. Poprosił, żeby Urząd Gminy rozeznał sprawę i udzielił odpowiedzi, czy jest 
możliwość formy grupowej wypowiadania umów. Następna sprawa to numeracja porządkowa w 
Bobrzy, jest ul. Staszica i numery w Bobrzy zaczynają się od 20, czyli dalsza część numeracji 
Ćmińska. Uważa, że wszystkie drogi w sołectwie powinny mieć nazwy. Zwrócił uwagę na za-
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uważalny podział Rady Gminy na dwie grupy, a tak nie powinno być. Rada Gminy jest organem 
kolegialnym i powinna mieć na uwadze dobro całej Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poprosił sołtysa o udział w najbliższym 
posiedzeniu Komisji Rady Gminy i przedstawienie wniosku celem rozważenia przez radnych. 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda wyjaśniła, że pracownicy Urzędu Gminy nie mogą ingero-
wać w zawarte umowy przez mieszkańców na dotychczasowy odbiór odpadów. Urząd może 
opracować druk wypowiedzenia, sołtysi rozniosą do mieszkańców, ale generalnie nie może to 
być na teren całej gminy. Są to umowy cywilnoprawne i każdy, kto zawarł umowę musi wystą-
pić o jej rozwiązanie. 
Sołtys Radek Zygmunt spytał, co będzie w pomieszczeniach po policji? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  udzielił następujących odpowiedzi – temat umów był poruszany z 
Veolią, bo umowy są bezterminowe. Z tytułu odpłatności nie będzie problemu, bo książeczki 
opłat będą wydane na pierwsze półrocze 2013 r. Co do nazw ulic to najlepiej byłoby we wszyst-
kich sołectwach nadać nazwy drogom. Na tą chwilę jest tak jak ludzie chcą. Jeżeli będzie taka 
wola mieszkańców to można wprowadzić nazwy ulic. Klucze do lokalu po posterunku policji 
mają być oddane do 31.12.12 r. Planowane jest, że jedno pomieszczenie będzie dla punktu in-
formacji turystycznej, część dla Koła Gospodyń Maciarzanka i jeszcze zostaną wolne pomiesz-
czenia, to zobaczymy co z tym zrobimy. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  poinformował, że jest problem z rozliczeniem dotacji na budowę 
kanalizacji. 2013 rok to jest ostatni rok i musimy wykonać warunki umowy w przeciwnym wy-
padku Gmina zapłaci karę. W Kostomłotach Pierwszych i Kostomłotach Drugich termin jest do 
końca 2014 r. Następny temat to duże zaległości mieszkańców w opłatach za wodę i kanalizację, 
szerzej omówił tą sprawę. Zakład Gospodarki Komunalnej nie ma żadnych prawnych możliwo-
ści wyegzekwowania należności. Zwrócił się, żeby za wyłapywanie psów w pierwszym półroczu 
2013 r. płacić z funduszu sołeckiego. 
 
Ad. 29. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert – przekazał wszystkim życzenia nowo-
roczne i w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął XXIII sesję Rady Gminy dzięku-
jąc wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz.  14.30. 
 
 
     Protokolant                                Sekretarz obrad                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Halina Żelazna                             Karczewski Marcin                          Robert   Pokrzywiński 
 
 


